
MR De Vlieger   

 
Notulen MR-vergadering donderdag 11 mei 2017  

Aanwezig: mevr. van Rijn (voorzitter) , dhr. Keijzers, mevr. Slats, mevr. 

Louwes, mevr. Pyc, dhr. van der Aa, mevr. van Dolderen. 

Afwezig:dhr van Dijk 

Adviserend:mevr. van der Wal - directeur 

 

1 Notulen MR 15 maart 2017 

Bij 4 Jaarverslag externe vertrouwenspersoon± 

Klachtencommissie wijzigen in vertrouwenscommissie. 

 

2 Blauwe stroom 

De MR vraagt wat precies de vraag is bij het inbrengen van het document over 

de blauwe stroom. Mevr. van der Wal geeft aan dat het een aanvulling is op de 

strategische koers. Ze geeft aan dat de MR hierbij instemmingsrecht heeft.  

Het uitgangspunt is dat na 2018 de blauwe stroom bekostigd wordt uit de 

expertisemiddelen. Mevr. van der Wal is daarover aan het onderhandelen. 

De oudergeleding van de MR geeft aan dat rol van de ouders beperkt beschreven 

is. Mevr. van der Wal zal in overleg met het kernteam dit aanvullen. De MR 

stemt in met het beleidsstuk ´Blauwe stroom´. 

Mevr. van Rijn vraagt of er voldoende leerkrachten rondlopen die in blauw les 

kunnen geven na het vertrek van Mevr. Louwes. Mevr. van der Wal geeft aan 

dat er voldoende expertise in het team zit om dit op te vangen. 

 

3 Vervangingsfonds 

Mevr. van der Wal geeft aan dat de kosten voor het Vervangingsfonds veel 

groter zijn dan de baten. (over drie jaar kosten €223.068 meer dan inkomsten). 

Er zijn ook vaak geen vervangers te krijgen. Mevr. van der Wal benoemt ook het 

probleem als invallers 3x benoemd worden dat er verplichtingen zijn. 

Mantelzorg wordt niet door het vervangingsfonds vergoed. Mevr. van der Wal 

wil graag onderzoeken wat de consequenties zijn als we het Vervangingsfonds 

opzeggen. De MR geeft aan dat zij zien dat de kosten hoog zijn en de baten 

weinig maar onvoldoende kan inzien wat de consequenties zijn en vindt het 

goed dat de directie de diverse mogelijkheden onderzoekt. Mocht dit uiteindelijk 

leiden tot het opzeggen van het contract bij het vervangingsfonds dan heeft de 

MR daarover instemmingsrecht. Dit item zal de komende vergaderingen 

standaard op de vergaderingen verschijnen. 

 

4 Aanpassing pauzetijden  

Mevr. van der Wal heeft n.a.v. de brief van de MR over de rusttijden schriftelijk 

geantwoord. Daarin bedankt de directie voor de gedoogsteun tot het einde van 

het schooljaar en roept op om in overleg te treden. Dhr. Keijzers stelt voor om 



een enquete te houden onder het personeel en dan een afspraak te maken met de 

directie hoe verder te gaan met het inrichten van de pauzes. 

 

5 Pestbeleid  

De school hanteert het pestprotocol van de kanjertraining. De volgende 

studiedag wordt dit besproken. Ook wordt er tijdens de kinderraad aandacht 

besteed aan de handhaving van het pestprotocol. Tijdens de enquete van de 

WMK worden er vragen gesteld over het pesten. 

 

6 Mededelingen directeur 

Mevr. van der wal geeft aan dat de jaarrekening nog niet beschikbaar is. De 

volgende MR vergadering is na de goedkeuring van de jaarrekening door de 

Raad van Toezicht. Er wordt besloten om 31 mei een extra vergadering in te 

lassen met alleen de jaarrekening als agendapunt. 

We starten volgend jaar met twee kleutergroepen. Het is belangrijk die door een 

full-timer te laten invullen. Door het toekomstig vertrek van Mevr. Schutte is er 

een vacature bij deze groepen. Mevr. van der Wal vraagt of iemand van de MR 

in de sollicitatiecommissie kan plaatsnemen. De leden van de MR geven aan dat 

zij voor deze doelgroep te weinig expertise hebben om deel te nemen in deze 

commissie en vragen Mevr. van der Wal om leerkrachten te vragen die die 

expertise wel bezitten. Gedacht wordt ook aan Mevr. Schutter zelf. 

Voor volgend jaar staat er een studiedag SO-SBO op de rol. Dit staat in het 

teken van kennismaken met elkaar. Tevens zal er aandacht komen voor training 

m.b.t  kindgesprekken. 

Ook zal er op directie/IB niveau met de onderwijsinhoud aan de slag worden 

gegaan. Onderwijsbehoeften zullen in kaart worden gebracht zodat duidelijk 

wordt wanneer kinderen worden verwezen naar het SO of SBO zodat een 

dekkend netwerk verkregen wordt. Dit komt uiteindelijk in een document. 

De MR geeft aan dat mocht er meer richting samenwerking c.q. fusie in beeld 

komen dat de MR in een vroegtijdig stadium mee willen participeren. 

 

7 Opmerkingen/info ouders 

Er zijn geen opmerkingen. 

 

8 Verkiezingen MR leerkrachtengeleding/oudergeleding 

Mevr. Louwes meldt dat er 16 mei een kandidatenlijst komt voor de MR-

leerkrachtengeleding. Er hebben zich al meer dan 4 kandidaten aangemeld dus 

er komen in juni in ieder geval verkiezingen. Er is één vacature bij de 

oudergeleding doordat Mevr. van Dolderen vier jaar in de MR zit. Voor de MR-

oudergeleding wordt er in de nieuwsbrief een oproep gedaan om zich te 

kandideren. Mevr. van Dolderen geeft aan dat op het moment dat er geen 

aanmeldingen zijn zij zich nog voor één jaar beschikbaar stelt. 

 



 

Agendapunt: 

Vervangingsfonds 

Volgende vergadering: woensdag 31 mei jaarrekening, maandag 26 juni  

 

 

Hans Keijzers 

Secr. MR De Vlieger 


